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Protokół nr 159/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 21 grudnia 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie    

        Powiatowym w Wieluniu 

4. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

         w Wieluniu (PZD) 

5. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

                                                 Kartografii, Katastru i Gospodarki    

                                                       Nieruchomościami w Starostwie   

                                                       Powiatowym w Wieluniu 
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6. Pan Sławomir Kaftan   - z-ca dyrektora Powiatowego Centrum  

        Usług Wspólnych w Wieluniu (PCUW) 

7. Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym    

        w Wieluniu  

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1.  Otwarcie CLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na petycję ws. Rozwoju infrastruktury 

rowerowej – kontynuacja sprawy z CLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 12.12.2022 r.  

5. Zapoznanie z petycją mieszkańców miejscowości Drobnice, gmina Osjaków  

w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie powiatu na rok 2023/2024  

na realizację inwestycji mających na celu wykonanie prac geodezyjnych 

polegających na wydzieleniu z części gruntów prywatnych usytuowanych wzdłuż 

drogi powiatowej nr 4529E Krzeczów-Emanuelina w m. Drobnice od Kolonii 

Rzychta do Kolonii Podkochlew, pasa z przeznaczeniem pod budowę ścieżki 

pieszo-rowerowej usytuowanej wzdłuż w/w drogi – kontynuacja sprawy z CLVIII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 12.12.2022 r.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do oddania w użyczenie - dot. przeznaczenia do oddania  

w użyczenie części zabudowanej nieruchomości (pow. 10,35m2 na II piętrze 

budynku), położonej w Wieluniu, obręb 8 przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka numer 94, stanowiącej własność 

powiatu wieluńskiego w 700/1000 części z przeznaczeniem na punkt 
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konsultacyjny Programu Priorytetowego „Czyste Powietrze” oraz przyjęcie 

projektu umowy użyczenia w przedmiotowej sprawie.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa procesowego - dot. sprawy ustanowienia służebności drogi 

koniecznej na nieruchomości oznaczonej nr 30/1, stanowiącej własność powiatu 

wieluńskiego na rzecz każdoczesnych właścicieli nieruchomości oznaczonej 

numerem 30/2 i 30/3, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, prowadzonej przez 

Sąd Rejonowy w Wieluniu, I Wydział Cywilny.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Strobin.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi 

Konopnica i Strobin.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozwiązania stosunku 

pracy z Dyrektorem Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatrudnienia Dyrektora 

Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form  

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane  

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2023 rok.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030.  
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17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia  

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023.  

19. Zapoznanie z opiniami Komisji Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034 oraz 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia w budżetu 

Powiatu Wieluńskiego na rok 2023.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022.  

21. Sprawy bieżące. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie CLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLIX 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

   

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmować będą miały moc 

obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że w punkcie  

pn. „Sprawy bieżące” Zarząd zajmie się Rozpatrzeniem wniosku Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach o udzielenie 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w ramach akcji 

charytatywnej Telewizji Polskiej S.A. „Reklama Dzieciom 2022”. Zapytał, czy ktoś ma 

uwagi, propozycje do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem porządku obrad z rozpatrzeniem ww. wniosku w punkcie 21 

„Sprawy bieżące”.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad i zdecydował, że w punkcie 21 porządku obrad pn. „Sprawy bieżące” 

rozpatrzy wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach o udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w ramach akcji charytatywnej Telewizji Polskiej S.A. „Reklama 

Dzieciom 2022” (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
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4. Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na petycję ws. Rozwoju infrastruktury 

rowerowej – kontynuacja sprawy z CLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 12.12.2022 r.  

5. Zapoznanie z petycją mieszkańców miejscowości Drobnice, gmina Osjaków  

w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie powiatu na rok 2023/2024  

na realizację inwestycji mających na celu wykonanie prac geodezyjnych 

polegających na wydzieleniu z części gruntów prywatnych usytuowanych wzdłuż 

drogi powiatowej nr 4529E Krzeczów-Emanuelina w m. Drobnice od Kolonii 

Rzychta do Kolonii Podkochlew, pasa z przeznaczeniem pod budowę ścieżki 

pieszo-rowerowej usytuowanej wzdłuż w/w drogi – kontynuacja sprawy z CLVIII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 12.12.2022 r. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do oddania w użyczenie - dot. przeznaczenia do oddania  

w użyczenie części zabudowanej nieruchomości (pow. 10,35m2 na II piętrze 

budynku), położonej w Wieluniu, obręb 8 przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka numer 94, stanowiącej własność 

powiatu wieluńskiego w 700/1000 części z przeznaczeniem na punkt 

konsultacyjny Programu Priorytetowego „Czyste Powietrze” oraz przyjęcie 

projektu umowy użyczenia w przedmiotowej sprawie.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa procesowego - dot. sprawy ustanowienia służebności drogi 

koniecznej na nieruchomości oznaczonej nr 30/1, stanowiącej własność powiatu 

wieluńskiego na rzecz każdoczesnych właścicieli nieruchomości oznaczonej 

numerem 30/2 i 30/3, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, prowadzonej przez 

Sąd Rejonowy w Wieluniu, I Wydział Cywilny.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Strobin.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi 

Konopnica i Strobin.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozwiązania stosunku 

pracy z Dyrektorem Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatrudnienia Dyrektora 

Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form  

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane  

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2023 rok.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia  

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023.  

19. Zapoznanie z opiniami Komisji Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034 oraz 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia w budżetu 

Powiatu Wieluńskiego na rok 2023.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022.  

21. Sprawy bieżące. 

22. Wolne wnioski. 
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23. Zamknięcie CLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 4 

Zaakceptowanie projektu odpowiedzi na petycję ws. Rozwoju infrastruktury 

rowerowej – kontynuacja sprawy z CLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 12.12.2022 r.  

 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił na salę 

obrad pana Bartłomieja Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

oraz pana Macieja Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. 

Zaznaczył, że zgodnie z tym, co było omawiane na poprzednim Zarządzie w dniu 

12.12.br. pracownicy merytoryczni zostali zobowiązani do przygotowania projektu 

odpowiedzi, który ma zaakceptować Zarząd. Zapytał, czy są uwagi do treści projektu 

odpowiedzi. Nikt nie zgłosił uwag. Stwierdził, że Zarząd Powiatu akceptuje 

odpowiedź na petycję ws. Rozwoju infrastruktury rowerowej. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zwrócił uwagę na dwa razy 

powtórzone słowo, poza tym projekt odpowiedzi jest bardzo dobrze napisany.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zwróciła uwagę,  

że ww. powtórzenie słów dotyczy kolejnego puntu.  

 

    

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zaakceptował projekt odpowiedzi na petycję  

ws. Rozwoju infrastruktury rowerowej – kontynuacja sprawy z CLVIII posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 12.12.2022 r.     

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 5 

Zapoznanie z petycją mieszkańców miejscowości Drobnice, gmina Osjaków  

w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie powiatu na rok 2023/2024  

na realizację inwestycji mających na celu wykonanie prac geodezyjnych 

polegających na wydzieleniu z części gruntów prywatnych usytuowanych 

wzdłuż drogi powiatowej nr 4529E Krzeczów-Emanuelina w m. Drobnice  

od Kolonii Rzychta do Kolonii Podkochlew, pasa z przeznaczeniem  

pod budowę ścieżki pieszo-rowerowej usytuowanej wzdłuż w/w drogi  

– kontynuacja sprawy z CLVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

12.12.2022 r.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami. Podkreślił, że jest przygotowane stanowisko 

Zarządu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że jest dwojaka koncepcja, 

do wyboru. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy z drugiej strony nie da się 

zrobić tej ścieżki, bo tam jest jeden właściciel działki.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że podczas rozmówi, 

które odbyły się na wiosnę był pan naczelnik, przedstawiciel  

z gminy i uznali, że jednemu właścicielowi zabierać tyle gruntu to za dużo, bo tam  

są wąskie działki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ten 

właściciel nie wyrażał zgody.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że stąd koncepcja poszła 

po stronie prawej, patrząc od Wielunia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poruszył kwestię 

spotkania. Dodał, że najkorzystniejsze byłoby, o czym była mowa, czyli  
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za przysłowiową złotówkę, jeśli wszyscy się zgodzą, podpiszą stosowne 

oświadczenia, deklaracje. 

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że jakkolwiek tego  

nie nazwiemy to jak skonsultowała to z radcą prawnym, to jest orzecznictwo, które 

mówi o tym, że nie będzie miało to mocy i to jest takie ryzyko dla Zarządu. 

Nadmieniła, że roszczenie powstaje dopiero po uprawomocnieniu się decyzji, więc 

jedno orzecznictwo mówi, że zupełnie nie ma to mocy obowiązującej, wiążącej,  

ale jest też orzecznictwo, które mówi, że to wiąże na tyle tych ludzi, że dopiero jak 

podważą to w Sądzie Powszechnym, to wtedy może być administracyjne 

odszkodowanie. Nadmieniła, że ryzyko dla powiatu nie jest zbyt duże,  

bo odszkodowań byłoby może na około 37 tys. zł. Dodała, że spotkać się można jak 

najbardziej z tymi mieszkańcami i opowiedzieć całą historię, wytłumaczyć.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

ma uwagi. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest „za” tym, aby stanowisko Zarządu 

Powiatu w Wieluniu przekazać w takiej formie do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wskazał, że to Komisja będzie odpowiadała i Zarząd.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że do Rady Powiatu, zgodnie  

z decyzją radcy prawnego.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu podkreśliła, że na tym etapie Rada 

za bardzo nie ma co rozpatrywać. Dopiero jak po spotkaniu jak będą jakieś ustalenia.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że sprawa wróci do Zarządu,  

bo to Zarząd będzie nabywał nieruchomości.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzy, że takie 

stanowisko Zarząd przekazuje do Komisji i do wnioskodawców.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy będzie spotkanie.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że po rozpatrzeniu  

tej petycji.  
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Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu wskazała, że petycja jest  

w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie na wykonanie prac geodezyjnych. 

Dodała, że nie sądzi, że w kompetencjach Rady są prace geodezyjne.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

tę odpowiedź wysłać do wnioskodawcy i w pierwszej kolejności zorganizować 

spotkanie z mieszkańcami. Zarządził głosowanie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podkreślił, że trzeba te środki 

zabezpieczyć, jeżeli mieszkańcy wyrażą zgodę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to w trakcie roku budżetowego. Powiedział, że wątpi, że wszyscy się zgodzą.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o przekazaniu przygotowanego stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w przedmiotowej sprawie do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu  

w Wieluniu oraz do wnioskodawców (głosowało 5 członków Zarządu).   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do oddania w użyczenie - dot. przeznaczenia do oddania  

w użyczenie części zabudowanej nieruchomości (pow. 10,35m2 na II piętrze 

budynku), położonej w Wieluniu, obręb 8 przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka numer 94, stanowiącej własność 

powiatu wieluńskiego w 700/1000 części z przeznaczeniem na punkt 

konsultacyjny Programu Priorytetowego „Czyste Powietrze” oraz przyjęcie 

projektu umowy użyczenia w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

naczelnik i zapytał, gdzie ta działka się znajduje.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to jest działka,  

na której znajduje się budynek starostwa. Wyjaśniła, że sprawa dotyczy wniosku 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jego 

zdaniem jest to potrzebne.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że porozumieją się tak, 

żeby panu inspektorowi nie przeszkadzać i dodała, że musimy wyposażyć ten pokój 

tak, jak to było poprzednim razem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, na jaki okres, ponieważ  

w projekcie uchwały jest wykropkowane.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że w sumie tego nie ustalili. 

Nadmieniła, że wtedy też się tak skończyła umowa. Wyjaśniła, że ta pierwsza umowa 

nie może być na okres dłuższy niż 3 lata, więc można wpisać, że maksymalnie  

na okres 3 lat. Dodała, że wypowiedzenie jest jak w każdej umowie, zgodnie  

z Kodeksem Cywilnym.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaproponował, aby dać 

maksymalny okres.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował okres 2 letni.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na 2 lata i poprosił, aby w umowie też zaznaczyć 2 letni okres użyczenia.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1044/22 w sprawie przeznaczenia nieruchomości do oddania w użyczenie  

(dot. oddania w użyczenie  części zabudowanej nieruchomości (pow. 10,35m2 na II 

piętrze budynku), położonej w Wieluniu, obręb 8 przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka numer 94, stanowiącej własność 

powiatu wieluńskiego w 700/1000 części z przeznaczeniem na punkt konsultacyjny 

Programu Priorytetowego „Czyste Powietrze” na okres 2 lat) (głosowało 5 członków 

Zarządu).   
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Uchwała Nr 1044/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści projektu umowy. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem  

projektu umowy użyczenia w przedmiotowej sprawie.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

umowy użyczenia w przedmiotowej sprawie (głosowało 5 członków Zarządu).  

  Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa procesowego - dot. sprawy ustanowienia służebności drogi 

koniecznej na nieruchomości oznaczonej nr 30/1, stanowiącej własność 

powiatu wieluńskiego na rzecz każdoczesnych właścicieli nieruchomości 

oznaczonej numerem 30/2 i 30/3, położonej w obrębie 13 miasta Wieluń, 

prowadzonej przez Sąd Rejonowy w Wieluniu, I Wydział Cywilny.  

 

 

 

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nic nie możemy 

zrobić.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że pani mecenas będzie 

bronić i stanowisko jest takie, żeby nie udzielać tej drogi koniecznej ze względu na to, 

że mają służebność od ul. Wiśniowej tylko są na styku wygaśnięcia tej służebności, 

więc może być różnie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, co oznacza, że na styku 

wygaśnięcia.  



14 
 

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że te służebności, 

zgodnie z Kodeksem Cywilnym wygasają w okresie 10 lat, jeśli nie są 

wykorzystywane. Przekazała, że mówiła, żeby oni coś sobie zrobili, podjęli 

jakiekolwiek działania w tym kierunku, żeby służebność nie wygasła, więc nie wie jak 

to będzie uwzględnione przez sąd. Stanowisko radcy po wstępnej analizie było takie, 

że będzie wnioskował o odrzucenie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, kiedy mija okres 10 

letni.  

Pani Justyna Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że w tym roku, więc może 

nas to spotkać i Zarząd musi być na to gotowy, że sąd im tę drogę konieczną 

przydzieli, przy czym to będzie w tym najmniejszym trójkącie tej działki, który  

dla powiatu nawet jak będzie tam inwestował, nie będzie to miało większego 

znaczenia, poza tym sami będziemy z tego zjazdu korzystać, bo to zawsze będzie  

na naszej nieruchomości, więc powstałby nawet dla powiatu dodatkowy zjazd  

z tej nieruchomości, pomijając, że ma dostęp i tak od ul. Szpitalnej.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to żadna korzyść.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa procesowego radcy 

prawnej pani Elizie Michalskiej-Kowalczyk.   

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1045/22  w sprawie udzielenia pełnomocnictwa procesowego (głosowało  

5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1045/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Strobin.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

koliduje to z żadnymi naszymi działkami, więc jego zdaniem podjęcie uchwały 

Zarządu jest zasadne. Przeszedł do procedury głosowania, pytając kto jest „za” 

podjęciem uchwały w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Strobin.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1046/22 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Strobin (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 1046/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi 

Konopnica i Strobin.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

jest podobna sytuacja, nie wnoszą uwag jako powiat. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 
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uchwały w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów wsi Konopnica i Strobin. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1047/22  w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów wsi Konopnica i Strobin (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 Uchwała Nr 1047/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 10 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozwiązania stosunku 

pracy z Dyrektorem Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest  

to formalność, pan Sylwester Kaczmarek odchodzi na zasłużoną emeryturę. 

Nadmienił, że pan dyrektor będzie zaproszony na sesję Rady Powiatu, gdzie będą 

złożone mu podziękowania za pracę. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1048/22 w sprawie rozwiązania stosunku pracy z Dyrektorem Powiatowego 

Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Uchwała Nr 1048/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię wakatu  

na stanowisku zastępcy dyrektora zaznaczając, że zlikwidowałby to stanowisko.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że nie 

będzie zastępcy dyrektora.  
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Pkt 11 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatrudnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Sławomira Kaftana – z-cę dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych  

w Wieluniu. Przekazał, że padło pytanie, czy panu Kaftanowi jest potrzebny 

zastępca. Dopytał, jak pan Kaftan widzi swoją pracę. Nadmienił, że wiadomym jest,  

że ten okres był trudny, złożony, było dużo pracy i ten zastępca był bardzo 

potrzebny. Zapytał, jak w tej chwili pan dyrektor widzi tę sprawę, jeżeli Zarząd 

podejmie uchwalę w sprawie powołania pana Kaftana na stanowisko dyrektora.  

 Pan Sławomir Kaftan – z-ce dyrektora Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu zaznaczył, że tak, jak pan starosta powiedział sytuacja  

w zakładzie pracy się ustabilizowała. Dodał, że ten zakład pracy był rozchwiany, było 

zbyt dużo roszczeń, zostało to ustabilizowane. Nadmienił, że prowadzą zamówienia 

publiczne, które były całkowicie zachwiane. Przekazał, że udało im się wprowadzić 

więcej zamówień niż zakładali, więc pod tym kątem też rozwinęli zakład. Podkreślił, 

że w chwili obecnej uważa, że jeśli mieliby zostać na tym samym poziomie 

organizacyjnym zadaniowym, to zastępca nie jest potrzebny. Natomiast uważa,  

że można by udoskonalić pracę dla wszystkich jednostek, ale jednostki jak gdyby  

nie są do tego przekonane, w przypadku małych jednostek pod kątem pracowników 

obsługi tak jak jest starostwo, że są tylko 2 sprzątaczki, w bibliotece jest sprzątaczka 

na pół etatu. Przypomniał, że jak był covid to nie było tu żadnej sprzątaczki  

w starostwie i trzeba było się prosić, aby ktoś przyszedł. Kontynuował, że gdyby jako 

Powiatowe Centrum Usług Wspólnych (PCUW) przejęli wszystkich pracowników 

obsługi we wszystkich jednostkach, to mogliby w jego odczuciu udoskonalić tę pracę 

jednostek, ponieważ w niektórych jednostkach jest zbyt duże zatrudnienie takich 

pracowników. Podał przykład PCUW-u, gdzie w chwili obecnej jest sprzątaczka  

na całym etacie, ale odchodzi z końcem lipca, więc w nowym przypadku będzie 

zatrudnienie już potem tylko na pół etatu, ale w tym momencie mógłby być ruch 

między jednostkami. W momencie, kiedy gdzieś prace byłyby spotęgowane można 

by tych pracowników przesuwać między jednostkami, a nie że jednostki sobie potem 
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zatrudniają i wtedy byłaby potrzeba tej osoby, ponieważ wzrosłoby zatrudnienie  

o ponad 30 osób, natomiast jeśli zostają na poziomie organizacyjnym jaki jest  

w chwili obecnej, to nie ma potrzeby.        

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał pana dyrektora o nowe wizje, 

pomysły.            

 Pan Sławomir Kaftan – z-ce dyrektora Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu powtórzył, że wprowadzili więcej zamówień publicznych. 

Dodał, że chcą rozszerzyć. Nadmienił o pomyśle w sprawie przejęcia tych 

pracowników, skoordynowania pracy w jednostkach. Zauważył, że jak są potężne 

remonty to jeden tak naprawdę drugiego musi się prosić, żeby kogoś pożyczył,  

a w tym momencie to oni przesuwają. Dodał, że byłoby na ten moment niepotrzebne 

robienie zakupów dla jednostek pod kątem drobnych napraw, remontów,  

bo nie wiedzą co będzie potrzebne.       

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odnośnie pracowników obsługi 

powiedział, że to jest tak, że te osoby byłyby zatrudnione w PCUW i z jednej  strony 

jest to jakiś pomysł, ale przełożonym jest dyrektor PCUW tej osoby i patrząc  

na dyrektora szkoły, nawet z punktu widzenia jakiejś odpowiedzialności, pracy itd.  

to jest to trochę zamieszanie.        

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że ma zadania 

do wykonania tak, jak w szpitalu jest firma zewnętrzna, która sprząta to musi 

wykonywać zadania, zgodnie z tym, co ma podpisane i to samo tutaj.   

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że nie jest przekonany.

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w trakcie będą analizowali ten pomysł. Udzielił głosu panu wicestaroście.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że pan dyrektor 

doskonale sobie poradził z tymi zadaniami dotyczącymi zamówień publicznych,  

bo jakby takie zadanie też na początku dostał. Nadmienił, że jest zadowolony,  

więc myśli, że Zarząd może tę funkcję panu dyrektorowi powierzyć.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w sprawie zatrudnienia na stanowisku Dyrektora Powiatowego 

Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu pana Sławomira Kaftana.   
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę  

Nr 1049/22 w sprawie zatrudnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1049/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu pogratulował panu 

dyrektorowi.  

Pan Sławomir Kaftan – z-ce dyrektora Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu podziękował i powiedział, że myśli, że nie zawiedzie 

powierzonego zaufania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pan 

dyrektor udał się do pani kadrowej, aby przygotowała stosowną umowę.  

 

 

 

Pkt 12 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia 

form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane 

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2023 rok.  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy Zarząd będzie 

jeszcze raz podejmował uchwałę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił,  

że uchwała nie była podejmowana przez Zarząd. Przypomniał, że Zarząd przyjął 

projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form  

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane  

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński na 2023 rok i przekazał do konsultacji związkom 
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zawodowym. Aktualnie będzie podejmowana uchwała w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały w tej sprawie. Nadmienił, że po konsultacjach uchwała jest 

przekazywana na Radę Powiatu, która podejmie ostateczną uchwałę. Zapytał,  

kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1050/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych  

za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2023  

rok (głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 1050/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 13 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.            

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1051/22 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1051/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.            

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu krótko omówił przedmiotową 

sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1052/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).            

   Uchwała Nr 1052/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.            

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poruszył kwestię 

szkoły specjalnej.           

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że dzisiaj podpisywał 

zmianę w budżecie - przesunięcie w szkole 19 tys. zł na rury. Nadmienił, że jego 
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zdaniem nie ma co zwiększać wartości inwestycji, ponieważ jest to naprawa-remont 

rzeczy, która wyniknęła, zwłaszcza, że możemy zapłacić za to w tym roku, natomiast 

Dostępną Szkołę przenoszą całkowicie na rok 2023. Kontynuował omawianie 

przedmiotowego projektu uchwały.        

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu wicestaroście.         

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o ostatnią pozycję  

w załączniku dotyczącym inwestycji, a mianowicie zakup samochodu dla Domu 

Dziecka w Komornikach.          

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że już jest 

kupiony. Wczoraj podpisywał wniosek o zarejestrowanie.     

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co zostało zakupione.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że został zakupiony samochód, o którym była mowa. Nadmienił, że pani dyrektor jest 

zadowolona.            

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie ma 

pytań, bo jakby nie był zakupiony samochód, to chciał zaproponować, aby poszło  

to w wydatki, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022.   

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do zmniejszenia  

15 mln zł z Polskiego Ładu.          

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że przenosimy  

9 mln 494 tys. zł w tym roku na drogę Wróblew, a te 5 to droga Małyszyn, samochód  

i koparko-ładowarka 84 tys. zł, a wprowadzamy do nowego paragrafu drogę 

Małyszyn, samochód i koparko-ładowarkę. Powtórzył, że zmniejszamy Wróblew  

9 mln zł.            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1053/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

  Uchwała Nr 1053/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 16 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.            

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1054/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2030 (głosowało 5 członków Zarządu).       

  Uchwała Nr 1054/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2023-2034.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.            

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zakładane  

są oszczędności.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził. Kontynuował 

omawianie autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034  

i autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do dochodów 

otrzymanych z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa na wypłatę 

ekwiwalentów za zalesianie i zauważył, że z tego, co mówiła pani naczelnik wynikało, 

że tylko do roku 2022 będziemy płacili. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że z pozyskanych 

informacji wynika, że jeszcze przyszły rok będziemy to płacić. Kontynuował 

omawianie projektu uchwały.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu przeszedł do głosowania  

i zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1055/22 w sprawie przedłożenia autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2023-2034 (głosowało 5 członków Zarządu).   

   Uchwała Nr 1055/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023. 
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że pan 

skarbnik omówił projekt przedmiotowej uchwały w punkcie 17. Przeszedł  

do głosowania i zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1056/22 w sprawie przedłożenia autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 1056/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 19 
Zapoznanie z opiniami Komisji Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2023-2034 oraz projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia w budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy to są opinie dotyczące również autopoprawek.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że bez 

autopoprawek.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że autopoprawki będą rozpatrywane na komisjach na najbliższych posiedzeniach. 

Zapytał, czy są potrzebne opinie komisji.  

  Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że chyba nie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z opiniami Komisji Rady Powiatu w Wieluniu i zapytał, kto jest „za” 

przekazaniem autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 
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uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-

2034 oraz autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia w budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023 do Komisji Rady Powiatu  

w Wieluniu.  

   

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) po zapoznaniu 

z opiniami Komisji Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034 oraz projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia w budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 

2023, podjął decyzję o przekazaniu autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2023-2034 oraz autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie uchwalenia w budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023  

do Komisji Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście. Zaznaczył, że praktycznie projekt jest gotowy tylko na sam koniec 

pojawiły się lepsze rozwiązania.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że jest problem  

z wodą na tej działce i z odprowadzaniem wody z budynku projektowanego. 
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Nadmienił, że został zaprojektowany zbiornik na deszczówkę, droga przy której 

znajduje się szkoła była do tej pory drogą wojewódzką, a teraz jest drogą powiatową, 

więc Zarząd Dróg Wojewódzkich automatycznie odrzucał wszystkie prośby  

o włączenie się w kanalizację deszczową bez podawania parametrów. Przekazał,  

że skoro teraz to jest droga powiatowa, więc mogli popracować i ten zbiornik 

zostanie, ale nie będzie musiał być opróżniany, samochodami wywożony tylko 

zostanie zainstalowany system, który na tyle ile kanalizacja będzie w stanie przyjąć, 

to sukcesywnie będzie tę wodę wypompowywał do kanalizacji, stąd była potrzebna 

chwila czasu na doprojektowanie tego rozwiązania.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął uchwałę 

Nr 1057/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2022 (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Uchwała Nr 1057/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 21 

Sprawy bieżące  

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Zenona 

Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki. Powiedział,  

że w ostatniej chwili wpłynął wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach o udzielenie pełnomocnictwa do reprezentowania 

powiatu wieluńskiego w ramach akcji charytatywnej Telewizji Polskiej S.A. „Reklama 

Dzieciom 2022”. Zaznaczył, że jest propozycja, aby upoważnić kogoś innego  

do wykonania tego zadania w jednostce.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pan dyrektor 

nadużył zaufania Zarządu.  
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 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki powiedział, że można zasugerować dyrektorowi, bo nie można mu jakby 

wskazać.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o termin 

złożenia wniosku.   

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki powiedział, że do 31.12.br. Dodał, że może skontaktować się  

z dyrektorem, żeby wskazał ewentualnie inną osobę, która by go reprezentowała jako 

jednostkę. Nadmienił, że nie wie, jak jest w regulaminie.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak ustanawia się 

pełnomocnictwo, to nie jest napisane, że musi to być osoba funkcyjna. 

  Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki zaznaczył, że mówił o tym jak jest w zasadach i kryteriach, które stanowi 

fundator.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ma 

propozycję i chyba pan naczelnik potwierdzi te słowa, że w każdym momencie 

można zmienić pełnomocnictwo w przypadku różnych przyczyn losowych, itd.  

  Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki odpowiedział, że przypuszcza, że tak, wszystko zależy jak fundator 

przewiduje takie sytuacje, ktoś musi reprezentować podmiot.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby to zostawić lub przesunąć sprawę na kolejne posiedzenie Zarządu.  

   

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym  

5 osobowym składzie.  

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że w związku z tym, że są pewne wątpliwości odnośnie pełnomocnictwa 

zaproponował, aby ten punkt został rozpatrzony na Zarządzie 29.12.br. bądź 

30.12.br. Nadmienił, że zagrożenia nie będzie, bo jeśli wniosek będzie przygotowany, 

to tylko należy dołączyć pełnomocnictwo i wysłać. Dodał, że liczy się data stempla 

pocztowego. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za) podjął decyzję, 

że powróci do rozpatrzenia przedmiotowej sprawy na kolejnym posiedzeniu Zarządu 

Powiatu w Wieluniu (w dniu 29.12.br. lub 30.12.br.) (głosowało 5 członków Zarządu).

  Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 22 
Wolne wnioski. 

 

 

 Na CLIX posiedzeniu Zarząd Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone. 
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Pkt 23 

Zamknięcie CLIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLIX posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  


